
Referat fra fast møte 3 med nærutvalget i kommunedel 10      

Møte i nærutvalget for kommunedel 10 (Nesbygda, Svelvik sentrum, Ebbestad og Berger)   
Dato og tidspunkt: 3.september 2024 kl. 18.00      
Sted: Svelvik Frivilligsentral 
 
Innbyggerrepresentanter til stede: 

• Vigdis Alice Angell (leder) 
• Odd Arne Lindtveit  
• Anja Lønseth  
• Inger Nygård Amundsen  
• Hanne Steffensen  
• Christen Kruse Skovgaard Larsen  

 
Politikerrepresentanter til stede:  

• Edel Karin Wøien (AP) 
• Anita Nesse Roisli (MDG) 
• Vara Roger Thomas Volden (H) 

 
Forfall innbyggerrepresentanter: 

• Aleksander Schi 
• Eivind S. Andersen  

 
Forfall politikerrepresentanter: 

• Andreas Muri (H) 
 

 
Møteleder: Vigdis Alice Angell, leder av nærutvalget  
Referent: Thea Stokke, lokalkoordinator Drammen kommune 
 

SAKSLISTE  
Velkommen til nye politikere og medlemmer  
• Edel Karin Wøien (Arbeiderpartiet) 
• Roger Thomas Volden/Andreas Muri (Høyre) 
• Anita Nesse Roisli (MDG) 
 
Sak 19/24 Gjennomgang av referat fra forrige møte 
 
Sak 20/24 Gjennomgang av samarbeidskontrakt/prioriterte saker 2024 
 
Sak 21/24 Mattilbud til eldre i Svelvik 

• Mattilbudet til eldre er en del av sak: Økonomisk bærekraft - prioritering av tiltak. 
• Nærutvalget holdt presentasjon for formannskapet 11 juni. (Vedlegg) 



• Saken ble behandlet i kommunestyret 18. juni. 
• Vedtak i Kommunestyret: Tiltak som utredes videre og legges frem for politisk behandling i 

september. Utredningen skal i tilstrekkelig grad beskrive konsekvenser, alternativer og 
estimert innsparing. Tiltak 11: Produksjonskjøkken og drift av kafeer i helse og omsorg 

 
Nærutvalget venter på behandling av sak om økonomisk bærekraft i kommunestyremøtet 24.09. 
Nærutvalget følger saken tett. 

 
Sak 22/24 Parker og nærmiljøanlegg 

• Parken på Berger - utgår 
• Lallaparken i sentrum - utgår 
• Fjordparken på Nesbygda - utgår 
• Nærmiljøanlegget på Ebbestad - utgår 

 
Sak 23/24 Vennskapsbenk på Tømmerås skole 

• Tildelt støtte. Blir en del av nærmiljøanlegget på skolen. Skolen har egen dialog på dette. 
• Status: vente på at nytt elevråd skal etableres. De har ansvar for benken. 

 
Sak 24/24 Speidersletta 

• Tildelt støtte fra nærutvalget etter innbyggerdialog. 
• Det har med dugnad blitt etablert en sykkelløype for terrengsykling/sykkelcross. 
• Løypa har blitt brukt i mai og i juni. 
• Skal oppgradere bålplass.  

 
Sak 25/24 Sentrumsutvikling 

• Kort informasjon om hva som er gjort tidligere ved Anne Synnøve Horten. Vedlagt pp-
presentasjon. Det ble gitt råd om å bygge videre på det som er gjort og inkludere bredt, 

• Planlegger en konferanse/møte i slutten av oktober der man kan møtes og snakke om det 
som er viktig. Skal spisses. Det er ønske om en byvandring og foredragsholder tema. 

• Mål om å løfte dugnadsånden i Svelvik. «Sammen om Svelvik» 
• Sees i sammenheng med Sak 27/24 Byvåpenet i Svelvik.  
 

 
Sak 26/24 Skolestruktur 

• Vedtak i Kommunestyret 18/6 
Kommunestyret vedtar følgende prosess for fase 1 av utredningen: 

       A.    Uke 25-26 og 31-34: Involvering av berørte parter. Berørte parter i tidlig involveringsfase er: 
FAU-ene, elevrådene, ledergruppene på alle skoler og plasstillitsvalgte fra fagforbund og 
lokale verneombud. 

B. 
Uke 39: Kunnskapsgrunnlag som grunnlag for vurdering av ny skolestruktur legges frem for 
kommunestyret. 

C. 
Uke 44: Politisk behandling av sak om forslag til ny skolestruktur kan legges ut på offentlig 
høring. Saken inneholder både forslag til hvilke skoler som kan legges ned og 
forskriftsendring av tilhørende skolekretsjusteringer. 1.gangs behandling 

D. 



Uke 45-52: Offentlig høring. 
E. 

2025: Kommunedirektøren legger frem anbefaling av ny skolestruktur til politisk behandling. 
2.gangs behandling. 
Kunnskapsgrunnlaget skal også belyse: 1. Nærhet til andre skoler 2. Behov for skoleskyss 3. 
Videre bruk av skolebyggene / vurdering av skolebyggene 4. Bruk av skolene som 
nærmiljøanlegg 

• Det ble holdt et informasjonsmøte for nærutvalgets leder og nestleder 19/8 kl 18.00 på 
rådhuset. 

• Nærutvalget venter på behandling av sak om økonomisk bærekraft i kommunestyremøtet 
24.09. Nærutvalget følger saken tett. 
 
 

 
Sak 27/24 Byvåpenet i Svelvik 

• Vedlagt vedtak  
• Nærutvalget ønsker å lage en undersøkelse blant innbyggere i Svelvik i forbindelse med 

folkemøte/konferanse planlagt i oktober 
 
Sak 28/24 Årets Svelviking 

• Status v/Vigdis 
 
 
Sak 29/24 Orienteringer fra lokal koordinator 

- Evaluering nærutvalget.  
- Økonomisk bærekraft  
- Rammesak 
- Erfaringsdeling Nærutvalgene, dato er satt 17/10 kl 18.00. Mer informasjon 

kommer. 
- Valg av nye innbyggere 2025 – 2027, skjer på siste møte. 
- Frivilligprisen, mobilisere til nominering. Info fra Heidi. 

 
Innmeldte saker: 

• Busstilbud i Svelvik, da spesielt Mariåsen 
• Postkasser på Berger og Ebbestad 
• Navnsetting av veier og næringsområde Nesbygda 

 
 
 
 
Drammen, 03.09.2024 
 


	Møte i nærutvalget for kommunedel 10 (Nesbygda, Svelvik sentrum, Ebbestad og Berger)

